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ACTA CONSELL D’ADMINISTRACIÓ DE RÀDIO SALLENT 
 
 

Dia: 14 de juny del 2024 
Hora d’inici: A les 8 del vespre 
Assistents: Oriol Ribalta, Neus Solà, Montse Vázquez, Pitu Galobart, Joan Obiols, 
Oriol Canal i Xavi Escámez 

	

	
	

1. Aprovació de l’Acta del 29 de Novembre de 2023 
	

No es fa lectura oberta, però sí que es comparteix el document amb totes les persones 
assistents. 

 
2. Presentació de la programació de la graella  
 
S’adjunta una còpia de la graella actual. Des de l’última reunió no hi ha hagut canvis 
a la graella. La programació es va actualitzant cada tres mesos segons les ofertes que 
es donen des de la Xarxa i si hi ha noves incorporacions a Ràdio Sallent. Tot i així, sovint 
hi ha noves incorporacions a la programació actual. Es comenta que des de la ràdio 
no es fa lleig a ningú. La programació es fa per trimestres, ja que coincideix amb les 
publicacions de la revista l’Esparver i el Butlletí de l’Ajuntament.  

 
S’informa sobre els 2 programes en procés d’execució. Un d’ells, el de la noia 
veneçolana, està aturat. No saben els motius. L’altre programa, que implica l’Escola 
de Música Municipal, s’ha fet una prova pilot, però de moment no s’ha fet res més. 
 
L’alcalde, Oriol Ribalta, comenta que seria interessant fer algun programa amb la 
participació de persones migrants de Sallent. En Pitu respon que és una idea 
interessant, però que porta molta feina i falten mans per tirar-ho endavant. 

 
 
 

 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Aprovació de l’acta del 29 de novembre de 2023 
2. Presentació de la programació de la graella actual 
3. Resum de la feina feta aquest 6 mesos 
4. Propostes de millores a la nostra ràdio 
5. Temes sobrevinguts 
6. Conclusions ( fetes després de la reunió per Pitu Galobart ) 
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3. Resum de la feina feta aquests 6 mesos 
 

S’explica que abans d’acabar l’any es van fer 2 programes especials i un sorteig. El 
primer, com ja comença a ser habitual, sobre la Marató de TV3. En aquest sentit, es va 
fer un programa informatiu sobre les malalties de salut sexual i reproductiva amb 
gent de Sallent. El programa, conduït pel Xavi, va durar més d’una hora i va comptar 
amb la participació de la llevadora Adelaida Exposito. 

 
El mateix cap de setmana, aprofitant la Fira de Santa Llúcia, es va tornar a fer un 
programa especial per obrir la porta de la ràdio a tothom qui ho va desitjar. És una 
manera d’apropar la ràdio a la ciutadania i fer-la partícip. Durant el programa també 
es va fer el sorteig de les postals de Nadal, organitzat des de la regidoria de Promoció 
Econòmica. En aquest cas, va ser la mateixa regidora, Cristina Luna, qui va venir i va 
treure les butlletes guanyadores amb un infant que estava als estudis. 

 
Pel que fa a la programació especial de Nadal, com cada any, el Serafin i el Pepe van 
fer els seus especials de Nadal i de Cap d’Any. També es van passar diversos especials 
de La Xarxa que posen a disposició de les emissores. Aquest any, a banda de la Missa 
del Gall de Montserrat (en directe), també es van passar unes càpsules d’uns 3 minuts 
anomenades “Lletres de Nadal”, on infants feien preguntes freqüents de la festa, i un 
adult les responia de forma molt entenedora.  
 
Aquestes càpsules van sonar entre el 10 de desembre i el 6 de gener, i s’anaven 
eliminant del programari a mesura que passaven els dies. Després, es va passar el 
programa amb el mateix nom, de dues hores, on es barrejaven les càpsules anteriors 
amb contes i rondalles de l’època. També es va passar el programa “Paraules 
habitables”, on lingüistes van explicar el significat d’algunes de les paraules i també 
corregien les paraules mal dites, com ara Cagatió, referint-se al Tió. Aquest és un 
programa habitual de la Xarxa que no està a la graella i que es vol incorporar pel seu 
contingut. Finalment, també es va emetre el concert “El pessebre de Pau Casals” 
d’una hora i mitja de durada. 

 
Es comenta que des de l’AFA de l’escola Torres Amat es va demanar a la ràdio venir a 
gravar les nadales o cançons que canten els pares als alumnes el dia del festival de 
Nadal. Van gravar 2 peces.  

 
Referent al sorteig dels aparadors de Nadal 2023, s’explica que els guanyadors van ser 
la Llibreria l’Espill, el Centre òptic i la Farmàcia Guerrero. El premi, com en altres 
edicions, és un espai publicitari gratuït durant dos mesos a dos passis al dia a 
l’emissora. Des de la ràdio es flexibilitza el regal i s’ofereix la possibilitat que l’emissió 
dels espais publicitaris no sigui durant 2 mesos seguits o en una mateixa falca. 
 
En el cas de llibreria Espill, s’ha fet una falca d’uns 15 dies coincidint amb la campanya 
de Sant Jordi. La resta de dies, segurament els gastaran durant la campanya escolar. 
Pel que fa al centre òptic, es va activar una falca durant el mes de maig. La resta 
d’espai publicitari segurament el farà servir passat l’estiu. 
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Finalment, la Farmàcia no farà falca ja que la legislació no els permet fer publicitat. 
S’estudiarà la possibilitat de fer alguna altra cosa. 

 
Pel que fa a la publicitat d’establiments locals, s’informa que els guanyadors de la 
campanya dels aparadors creuats també han rebut el premi de publicitat amb les 
mateixes condicions que els guanyadors del sorteig de Nadal. En aquesta ocasió, els 
premiats van ser la Botiga Vilaró i la Farmàcia Guerrero.    

 
S’explica que des d’Ona Bages s’han fet diverses campanyes publicitàries que entren 
dins els convenis o contractes establerts entre les emissores. Les falques publicitàries 
es produeixen des d’Ona Bages i es cobren. 

 
A continuació, es detallen les falques que s’han produït a Ràdio Sallent en els últims 
mesos. S’informa que la falca de la Fira de Santa Llúcia es va produir amb la 
participació de joves del grup d’esplai Roques Albes. Els membres de la Coral Nova 
Harmonia, van fer publicitat del seu concert de Nadal a través de la ràdio. S’explica 
que des de la ràdio també s’han fet falques en el marc dels actes del 8M i l’Alçat. A 
més s’han gravat falques amb alumnat de l’INS Llobregat i persones de l’EMM per 
promocionar activitats seves. 
 
També s’ha fet una falca per un torneig benèfic de pàdel a Illa pàdel, el Carnaval, un 
acte de l’escola Vedruna i una campanya de solidaritat amb Palestina. 

 
S’informa que des de principis d’any la Ràdio compta amb una nova maleta on poder 
transportar i guardar els estris d’exteriors, com la taula, els micròfons i altres aparells 
que fins ara es transportaven amb una motxilla.  

 
A continuació s’exposen els diferents programes especials que s’han fet en els darrers 
mesos. El primer fa referència a la campanya de Nadal de Sallent Comercial, que 
reparteix 1.500 € en xecs regal. El programa és presentat pel Pep Puig i es fan les 
trucades en directe als guanyadors. 

 
També es va col·laborar en l’inici i arribada amb el Carnaval o les eleccions del 12M al 
Parlament de Catalunya. En aquest cas, el programa es va fer des de Fàbrica Vella 
amb connexions durant tot el dia i una tertúlia amb polítics locals. S’explica que es 
van rebre diversos comentaris positius referents a la qualitat de la retransmissió. Les 
estadístiques van detallar que una trentena de persones van escoltar les tres hores de 
programa durant la tarda. Es comenta que la idea és mantenir la retransmissió des 
de Fàbrica Vella quan hi ha jornades electorals.  

 
Durant les Enramades, des del programa la Central d’Ona Bages es va fer un especial 
el divendres, 31 de maig, des de la plaça de la Verdura de Sallent. El programa en 
directe es va fer entre les 10 i les 12 del migdia, amb  la participació de persones locals 
per parlar dels actes i de la festa en general. S’explica que va haver-hi alguns 
problemes tècnics. 
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4. Propostes de millora a la nostra ràdio 
 
S’informa que s’està estudiant la compra del nou ordinador 24 hores. Normalment, 
l’ordinador s’ha de canviar cada quatre anys per assegurar-ne el bon funcionament, 
ja que funciona 365 dies l’any les 24 hores del dia. S’explica que de moment no ha 
donat grans problemes, però es vol canviar per prevenir-los. Quan es faci la compra 
del nou ordinador, l’aparell vell es farà servir per als directes. 

 
S’explica que des de la Ràdio s’estan reunint amb la regidoria de Comunicació per 
trobar una solució als problemes que dona l’emissor de la ràdio. L’aparell és vell i en 
diverses ocasions perd el volum d’emissió i dona problemes tècnics. Des de la ràdio 
es recomana la compra d’un de nou. 
 
S’informa que resta pendent solucionar els problemes relacionats amb la telefonia 
per fer directes. La ràdio compta amb un telèfon reciclat per poder estar connectats i 
el 93 837 17 53 ja funciona, però hi ha problemes amb el Bluetooth. 
 
Des de la ràdio s’informa que l’Abletoon dona problemes tècnics, sobretot a les 
persones de l’informatiu, ja que s’utilitza molt. Es proposa canviar-lo. 
 
Per últim, s’informa que s’ha creat un codi QR amb la web de la ràdio enllaçada, que 
es posarà en un nou roll-up per a propers directes i programes a l’exterior de la ràdio. 
 
 
 
5. Temes sobrevinguts 

	
S’informa que en Pol Rodríguez, que actualment és redactor al programa la Central, 
marxa a RAC1 durant l’estiu i serà substituït per l’Ona Pardo. 
 
L’alcalde, Oriol Ribalta, agraeix la tasca que es fa des de la ràdio per mantenir viu 
l’esperit de Ràdio Sallent. 
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6. Conclusions 
 
No se si pensar que les reunions del consell d’administració de la ràdio, son gaire 
importants per tots els membres del plenari, com ho son per nosaltres i per mi 
especialment que les preparo.  
 
Vull recordar que just ara fa uns 5 anys en el nostre primer consell celebrat després 
de molt de temps sense celebrar-se, ja vam canviar l’article on deia que s’havien de 
celebrar cada 3 mesos, ja que no es creia necessari. Es va acordar cada 6 mesos 
sempre i quan no s’hagués de fer per caràcter urgent. Això vol dir 2 reunions a l’any.  
Durant els primers 4 anys l’assistència va ser força unànime per part de totes i tots els 
membres. 
 
La sorpresa ens l’hem endut aquesta segona legislatura. S’han celebrat 2 consells. En 
el primer amb la falta d’un dels grups i en el segon de dos. Un d’ells sense saber el 
motiu. Hem de recordar que els representants els escull cada grup polític. 1 
representant més un suplent per cada grup. Només cal venir un dels dos membres. 
Tots els grups saben des del primer dia quan i com es celebren les reunions, sempre 
les fem en divendres i a les 20h excepte en una ocasió que es va celebrar a les 19h. Per 
tant en el moment d’escollir el representant és molt senzill fer-ho sabent qui te la 
disponibilitat per poder venir. Per part nostra ens importa ben poc qui ve dels dos. 
 
Almenys un mes abans de fer la reunió avisem de que la farem i ja avisem amb una 
data i hora. 15 dies abans enviem convocatòria oficial amb ordre del dia. A tot això cal 
afegir els missatges del grup de Whatsapp on hi ha tots els titulars. I just 2 dies abans 
se’ns comunica que no es pot assistir a la reunió per horaris laborals...i el suplent 
tampoc pot venir...per part nostra no posem oposició a que vingui qualsevol, (tot i que 
hi ha unes normes escrites i aprovades per ple que sembla que quan convé ens les 
podem saltar, però a mi tan m’és, jo no faig política ni poso lleis) A mi personalment 
em porta moltes hores de feina, ( ja sabeu que jo no m’hi dedico això) Simplement 
vull complir el que se’ns ha demanat.  
 
Doncs trobo una falta de respecte a la resta de membres que al final no vingui ningú, 
i per descomptat, una falta de respecte encara més gran, a l’equip directiu que com 
sempre dic, voluntàriament, fa la feina que se l’hi demana. I més, quan se’ns ha 
demanat en ple, un projecte de com fem funcionar la ràdio, quan tots sabeu les hores 
i les ganes que hi posem. I no em serveix l’excusa de la transparència, doncs si és això 
el que voleu i demaneu, nosaltres també la volem veure la transparència. Per quin 
motiu poseu al càrrec persones que no poden complir amb les 2 reunions anuals.  
Ens hem ofert per trobar-nos si cal fora de la reunió, per mostrar el que fem, perquè 
nosaltres, sembla que si que som transparents, o potser tontus, i no rebem ni resposta. 
Sembla que potser no som tan importants com quan venen eleccions i tothom ens 
ho fa creure. Veiem i escoltem moltes paraules, però no veiem gota d’interès per part 
d’alguns.  
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Potser ens hem de plantejar si realment son necessàries aquestes reunions. Ho dic 
per així poder dedicar més hores a la família, feina o simplement a preparar un nou o 
millor projecte per la ràdio per si mai me’l tornen a demanar. 
 
Ja avui i aquí us comunico que la propera reunió es celebrarà el mes d’octubre o 
novembre...i si no cal aviseu. Teniu temps en qualsevol ple de canviar els membres del 
consell, renunciar a assistir-hi, a formar-ne part, o fins i tot exigir que es celebrin a les 
hores i dies que us convinguin a vosaltres...al final sembla que alguns teniu moltes 
lleis, i si no us les podeu fer a mida.  
 
Però per favor no ens feu perdre més el temps...N’hi ha que ens prenem les coses 
seriosament. I si tenim responsabilitats mirem de complir-les, no defugir-les.  
 
Moltes gràcies. Esperem que algú ho llegeixi...per transparència... 
 
Pitu Galobart 
 

 
 

	


